



Tony Weekes – tweek39@shaw.ca

Tony Weekes is a retired electrical engineer by profession and has been passionate about tennis since playing competitive tournaments throughout Canada and USA as a junior and continuing into his senior tennis years. He is a former president of the Winnipeg Lawn tennis Club in Manitoba that he plays out of and a former director of Tennis Manitoba as well as a former director of the Manitoba Open Championships. Tony has accumulated numerous local club championships as well as a bronze medal at the World Masters Games in Italy and holds one ITF Masters title. Tony represented Canada on Canada's International team (IC Club) in Australia and New Zealand in 2024. He looks forward in continuing his passion for tennis to represent Manitoba Masters and promote the sport.

Tony Weekes – tweek39@shaw.ca

Tony Weekes est un ingénieur électricien à la retraite. Il est passionné de tennis depuis qu'il a participé à des tournois au Canada et aux États-Unis chez les juniors, et continue d'en faire autant sur le circuit de tennis des maîtres. Il est l'ancien président du Winnipeg Lawn Tennis Club (Manitoba), où il joue, et l'ancien directeur de Tennis Manitoba et des Manitoba Open Championships. Tony a accumulé de nombreux championnats de clubs locaux ainsi qu'une médaille de bronze aux Jeux mondiaux des maîtres en Italie et détient un titre de l'ITF. Tony a représenté le Canada au sein de l'équipe internationale du Canada (IC Club) en Australie et en Nouvelle-Zélande en 2024. Il se réjouit de poursuivre sa passion pour le tennis en représentant le tennis des maîtres au Manitoba et en faisant la promotion de ce sport.